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 Minnesanteckningar 

utkast  

POSTADRESS BESÖKSADRESS TELEFON E-POST SMS WEBB ORG.NUMMER 

Nacka kommun, 131 81 Nacka Stadshuset, Granitvägen 15 08-718 80 00 info@nacka.se 716 80 www.nacka.se 212000-0167 
 

Typ av möte: Trygg och säker i Älta 

Mötesdatum: 2014-04-24, kl. 14.30–16.00 

Plats: 

 

Närvarande:  

 

 

 

 

 

 

Älta Kulturknut 

 

Vilma Mori Aguilar (vice ordförande), Marie Haesert (sociala 

kvalitetsenheten),  Tove Löfgren (samordnings- och utvecklingsenheten), 

Monica Pettersson ( Älta scoutkår), Sten Grack (Föreningsrådet), Jan-

Ove Pålsson (Nacka närpolis), Sofi Önneby(Nacka polarna), 

Ingrid Greger (sekreterare Nacka kommun). 

Nr Ärende Ansvarig 

1.  Mötets öppnande 

Vice ordförande Vilma Mori Aguilar öppnar mötet och hälsar alla 

välkomna. Elin Hernstedt har avgått som ordförande i rådet p.g.a. 

problem med att kunna kombinera uppdraget som ordförande med 

sitt ordinarie arbete. En kort presentation runt bordet 

 

 

2.  Minnesanteckningar från föregående möte 

Minnesanteckningarna lades till handlingarna.  

 

 

3.  TRÅ Ältas prioriterade områden 2014 

 Främja integration 

 Skapa meningsfull fritid för Ältaborna 

 Utöka Trås möjligheter som diskussionspart till kommunen 

 Förebygga alkohol och drogkonsumtion 

 Förebygga psykisk ohälsa 

Marie Haesert:  

ANDT strategin är tagen i KS. Stockholmsenkäten har gått ut till 

årskurs 9 och gymnasiet och kommer att sammanställas i slutet av 

sommaren. När det gäller friskolor är det frivilligt att svara på 

enkäten. Inför valborg skickas information kring droger ut till 

rektorer som ombeds vidarebefordra den till lärare och föräldrar. 

Information skickas även till NackaVärmdöposten och nacka.se   

Regeringen markerar hela 2014 som barnkonventionens 

jubileumsår. Haninge kommun har startat ett regionalt nätverk, där 

Nacka tillsammans med ett tiotal andra kommuner och föreningar 

deltar. Jan-Erik Jansson är politisk representant och Nina Mautner 

Granath tjänstemannarepresentant.  Nina Mautner är inbjuden till 

Trå i Älta 20 maj.  
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Sofi Önneby: 

Madelaine Norelius samarbetar med Marie Haesert kring 

drogförebyggande frågor.  

Jan-Ove Pålsson: 

Det är stora förändringar på gång inom polisen. Den nya 

organisationen träder i kraft i januari 2015.    

 

4.  Information från BRÅ 

Genomgång av minnesanteckningarna från senaste mötet i Brå. 

– Bostadsinbrott  

På polisnämndsmöte diskuterades inbrott i bostad och vad som kan 

göras för att minimera risker, t.ex. grannsamverkan och att polisen 

kan ha en blänkare i lokaltidningarna. Information om en 

överenskommelse om samverkan mellan kommun och polis där 

bostadsinbrott är ett av de prioriterade områdena. 

– Samverkan med polis i den nya polisorganisationen 

Nya polisorganisationen 2015 ska utgå från det lokala planet där 

kommunerna är viktiga medspelare i samarbete med polisen.   

 – Klottersituationen 

Statistik visar en tydlig uppgång av klotter från 2013. Största 

ökningen är i Sickla och Fisksätra/Saltsjöbaden. Det senare området 

handlar mycket om Erstavik.    

 

 

5.  Inför valborg  

Monica Pettersson: 

Scoutstugan i Hedvigslund är en träffpunkt. Här brukar folk i alla 

åldrar att samlas, i synnerhet barnfamiljer. Ungdomar har ofta andra 

mötesplatser, Flatenbadet t.ex. .  

Nattvandrarna i Älta är aktiva, men det tycks inte finnas en styrelse. 

De nås på 070-262 16 02. 

 

 

6.  Aktörernas aktuella frågor  

Stefan Grack: 

Älta festivalen 6 juni. Mångkulturella dagen 24 maj 

Jan-Ove Pålsson: 

Asfaltläggare från Irland är tillbaka vid Flaren där de parkerat sina 

husvagnar. Närpolisen informerar på olika möten i bostadsområden 

om grannsamverkan. Att sätta upp skyltar om grannsamverkan gör 

skillnad. 
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7.  Övriga frågor 

Det blev en diskussion kring att det är önskvärt att fler personer 

hemmahörande i Älta ska delta i Trå. Ordförande framför sin 

förhoppning, att fler kommer att engagera sig nästa mandatperiod. 

Minnesanteckningar från Brå kommer att skickas till lokala Trå 

löpande. 

Nannette Busgen önskar sprida information om en färsk rapport 

från Rädda Barnen; Ung röst. 

https://www.raddabarnen.se/press/nyheter/2014/25-000-barn-

har-fatt-saga-sitt-i-ung-rost/ 

 

 

 

8.  Mötet avslutas 

Ordförande tackar och avslutar mötet. 
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